
Zápis ze schůze výboru IFA ČR ze dne 12.3. po konání VH - PwC Praha
Přítomni: G. Hrachovinová, T. Urbášek, R. Mašková, L. Moravec

Omluveni: A. Bergnerová, P. Kunčar

1. Placená akce

Výbor konkretizoval záměr uspořádat placenou akci v druhé polovině roku 2024 s praktickými
tématy - přeshraniční zaměstnávání, stálé provozovny, atd.
Po domluvě a odsouhlasení s KDP by admin přihlášek zůstal v jejich zodpovědnosti;
ponechána otevřená možnost zapojit KCU do PR aktivit (ideálně bez nároku na podíl na zisku
z této akce; a s možností udělat s KCU sólo akci další rok apod.)

Návrhy témat do budoucna:

- téma akce velké např. s KAČR, ÚS, NSS, AKČR: Ústavně právní pojetí daňového práva.
Gabriela Hrachovinová se setkala s Doc. Radvanem a ten uvedl, že se moc rád zúčastní,
preferoval by Brno před Prahou. Akce na PF MU na podzim nebude možné zorganizovat
budou tam probíhat stavební úpravy. Takže ÚS nebo NSS. Z ústavních soudců k tomuto
tématu uvedl jméno pana doc. Šimíčka.

- témata akcí ve spolupráci s KDP, MF ČR: elektronická fakturace - počátek 2025, funkční
měna, velká novela DPH konec roku 2024, zahr. zamestnanec na home office, TP konference
2025 (platná smlouva o spolupráci IFA a KDP ČR a vyúčtování TP konference - viz. google
disk)

Obecně se výbor shodl na těchto bodech:

- akce IFA v rámci roku: ideálně uspořádat 1 placenou akci ročně, bude se jednat o příspěvek
na činnost IFA a ne vstupné,

- účast na akcích IFA: korporátní členství zakládá možnost účastnit se akce za zvýhodněnou
cenu pro 2 členy v rámci tohoto členství, ostatní účastníci z firmy mající korporátní členství
budou hradit normální cenu,

- lépe cílit na akce pro ČR a SR z důvodu nákladů

2. Ostatní body

Na akci daňové ráje 22/5 zkusíme získat finanční prostředky od partnera výměnou za promo
(banner), je nutno ověřit, zda je to v souladu s ČZU pravidly - potvrdí L. Moravec

Zůstává otázka, jak dlouhodobě vybalancovat poslani IFA - kontrast akcí pro různé posluchače
a zároveň nutnost generovat finance pro chod IFA atd. Dále je otázkou, jak maximalizovat
využití značky IFA a benefity z ní plynoucí, zvláště při zvážení rostoucích odvodů členských
poplatků.

Ke zvážení myšlenka, zda změnit formát setkání členů IFA od 9h ráno, z důvodů opakovaných
problémů s dopravní situací. Je např. možný posun na 10h či odpolední nebo večerní formát.
Výbor prodiskutuje tuto možnost na další schůzce.

Zapsala z poznámek - P. Kunčar
Ověřila: G. Hrachovinová
Příští zasedání výboru IFA ČR se uskuteční v dubnu/květnu 2024.



Kopie zápisu z výboru IFA ČR na vědomí: Prezidium a Odborné kolegium KDP ČR,
paldusova@kdpcr.cz.


